
Motie Jan van Brabant College

De gemeenteraad van Helmond op 30 oktober 2018 in vergadering bijeen,

Overwegende dat:

 Het openbaar voortgezet onderwijs een onmisbare voorziening is voor onze 
stad en voor de regio.

Constaterende dat:

 Gezien de actuele ontwikkelingen in het Helmondse onderwijslandschap het 
van belang is dat het openbaar onderwijs daarop kan anticiperen.

 De huidige school m.b.t. duurzaamheid niet kan voldoen aan de 
doelstellingen.

 Dat investeringen en uitvoering pas na 2022 op het programma staan.. 

Verzoekt het College:

 Als er innovatieve, duurzame of creatieve oplossingen zijn die kans te grijpen.
 Daarnaast de mogelijkheid te onderzoeken om investeringen hiervoor naar 

voren te halen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie VVD  Helmond.


